



CERTIFICATE of MEMBERSHIP

to

Professor Dr. HAIFENG HUANG

Deputy General Secretary of the Education Forum for Asia

**in recognition of the appointment as member to the PRME Board and the
PRME Board Nominations and Governance Committee
from June 2020–May 2023**

The Principles for Responsible Management Education (PRME) is a United Nations-supported initiative founded in 2007 as a platform to raise the profile of sustainability in schools around the world. As a voluntary initiative with over 850 Signatories worldwide, PRME has become the largest organized network linking the United Nations with management-related higher education institutions.

In 2020, after the recommendation and election of senior experts, 16 scholars around the world were elected to become the members of the new PRME Board. Professor Dr. Haifeng HUANG is specifically authorized to initiate and build up the network of relevant experts and professors from Chinese colleges and universities to communicate and collaborate on PRME-related academic exchange projects.

We sincerely congratulate Professor Dr. Haifeng HUANG and hope that he can further promote academic exchange and the certification of PRME.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Mette Morsing'.

Dr. Mette Morsing

Head, Principles for Responsible Management Education

United Nations Global Compact

685 3rd Ave, 12th Fl, New York, NY 10017

P: +45 51 20 54 30

twitter @Mette_Morsing

www.unprme.org | www.unglobalcompact.org



委员证书

兹委任黄海峰教授、博士（亚洲教育论坛副秘书长）为联合国全球契约责任管理教育原则倡议组织委员会委员和理事会提名与治理委员会委员，任期为2020年6月至2023年5月。

责任管理教育原则（PRME）是一个由联合国支持的倡议，成立于2007年，旨在作为一个提升可持续发展在世界各地学校形象的平台。作为一个自愿倡议，PRME已成为联合国与管理相关高等教育机构之间最大的有组织合作关系，在全球拥有超过800个签约高校和组织。

2020年，经资深专家推荐和遴选，全球总共有16个学者当选为新的PRME理事会成员。黄海峰教授被特别授权在中国建立由中国高校相关专家和教授组成的网络，就有关与责任管理教育原则相关的学术交流项目进行沟通与合作。

我们衷心祝贺黄海峰教授！希望他进一步促进学术交流和PRME认证。

Mette Morsing 博士

责任管理教育原则负责人

联合国全球契约

地址:纽约第三大道685号12楼, 邮编:10017

电话: +45 51 20 54 30

twitter @Mette_Morsing

www.unprme.org | www.unglobalcompact.org